
Göteborgs Bridgeftirband 2423-24

Protokoll fran Styrelsemöte nr 6

Plats: Bridgens Hus i Högsbo

Tid: Mandagen den 22 apil2024.

Nåirvarande styrelseledamöter: Ordf. Paul Jigberg, Alf Börjessono Tomas Andgreq Birgitta Lagnell,
Gunnel Montgomery, Sigvard Sundelid, Anita Lansvik och Ylva Pyykkö.

1. Mötets öppnande

Paul Jigberg öppnade mötet och hiilsade alla viilkomna.

2. Dagordning

Den av Paul ftireslagna dagordningen godkåindes.

3. Val av justerare

Anita utsågs till j usteringsperson.

4. Adjungeringar
Inga adjungeringar.

5. Föregående mötes protokoll
Föregående mötesprotokoll godkiindes och lades till handlingarna.

6. Avstiimningar

Efuinomi. Tomas berättade, att ekonomin utvecklas enligt plan.

Trivlingar. Ylva meddelade, att DM-tilvlingarna fiir Lag och Par har spelats. Åven så DM Par HCP
30+, som i fu inte alls drog lika manga deltagare som ftirra året. Två lag fran GBF har gått vidare till
SM-finalen.
Ylva passade också päattberätta att hon hade haft ett videomöte med Suzanne Lemborn, där den

senare gav tips om hur vår hemsida med goda ftiredömen från andra distrikt kan frrbättras. Alf var
också med och lyssnade. Ylva och Alf hjälps åt att ftirbätra utseendet och hålla den uppdaterad och
aktuell.

Handikappligan och Brist i Vast.Handtkappligan har kommit igang - dock med endast 9 deltagande

lag. Efter överenskommelse med våra granndiskikt kommer tiivlingen Biist i Våist att arrangeras 15

juni med Calle Ek som tiivlingsledare. Ylva kommer atlvaralagledare ftir GBFs lag och det har
beståimts att de 5 fr'åmsta GBF-paren i BK Lyx' silvertävling skall erbjudas plats ftir att representera

GBFiBästiViist.

Klubbsamverkan Spelet under sorlmaren kommer att ökas genom att BK Debut fonsätter spelet på

fredagar och BS 53 spelar på tisdag fiirmiddag. Eventuellt kommer också BK Lejonet att spela på

onsdagar.

Ylva ftireslog att klubbarna i Bridgens hus skall diskutera möjligheten att arrangera kval till DM-
tävlingarn4 så att omfattningen av dessa kan ökas.

Nästa möte hålls den 15 maj.

Pratbridge och mjukbridge.Pä senare tid har antalet bord ökats till 6 i båda grupperna - en utveckling
i r?itt riktning. Tomas pekade på ett problenn, som består i att de riktigt nya spelama behöver liingre tid
på sig.

Junior/Senior. lnget nytt att meddela.

Utb ildning av t tivlingsl e dar e. Inga initiativ har tagits.



Ligan. Göteborgsligan och dess kostnader behöver ses över. Björn Sörling är mycket kompetent, men
det faktum att han bor i Ulricehamn gör att kostraderna iir stora. Vi skulle behöva en speciell klubb,
som tar ansvar ftir ligaspelet och ser till att det bildas nya lag, som kan ersätta dem, som slutar. Vem
eller vilka skulle vi kunna engagera?

Föreningen Bridgens Hus. Ca40 000 har kommit in som stöd fiir Föreningen Bridgens Hus och
toalettrenoveringen.

Toalettrenovering i Bridgens Hus. Arbetet pågår. 2 toaletter kommer liksom tidigare att reserveras ftir
damer.

7 Ansvar ftr olika områden

BerrikningsprogFammet Ruter. Svenska Bridgeftrbundet håller, med Suzanne Lemborn som
projektledare, på med ett utvecklingsarbete, som kommer att leda till att Ruter ersätts av ett nytt
program. GBF har erbjudits en plats i detta projekt. Det bör dävaraen av våra tävlingsledare.

Relvytering lokalt. Vi ftirlägger Bridgens Dag till 23 september. Då skall vi arangera en tävling i
Bridgens Hus och dessutom vara synliga på andra offentliga stiillen i Goteborg.

Trivsel/relvyteringsgrupp. Britt Jigberg och Sara Wrige har visat intresse ftir att vara med. Ytterligare
nägraitr ttllfrägade.

8. Spelstatistik i Bridgens Hus
Under mars återgick deltagandet till nivan fiir motsvarande månad 2023. Det kan delvis ftirklaras av
påskhelgen.

9. Regelverk ftir Juniorer
GBF bekostar fikat fiir juniorer, som tilLar i Bridgens Hus. Paul meddelar kafeterian, vad som kan
ingå.

10. Öwiga frågor
Inga sådana ftirelåg.

11. Nåistamöte

Nästa möte planeras till 20 maj.

12. Avslutning.

Paul avslutade mötet och tackade de niirvarande ftir visat intresse.

Vid protokollet: Ordftirande: Justeras:
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Anitå Lansvik


